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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Кариерният форум "Презареди кариерата си", на който ESGnews.bg е медиен партньор, се проведе днес в София
и обедини водещи експерти, успешни бизнеси и млади таланти от ВЕИ индустрията, които споделиха своите
истории на успеха и дискутираха актуалните тенденции и възможности в сектора у нас. Целите на форума бяха да
създаде ключови партньорства между бизнеса, образованието и перспективните кадри въ... 

Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП), съвместно с Българо-
украинската индустриална камара и подкрепата на Българската търговско-промишлена палата, организират
Българо-украински бизнес форум с двустранни срещи, който ще се проведе на 25 април 2024 г. в зала Васил
Левски на хотел Hyatt Regency Sofia в гр. София. Съгласно данни на НСИ за 2023 г., двустранни... 

На 17-ти април GS1 България и Баркод Системи България проведоха семинар на тема "Миграция към 2D
баркодове и стандарти при проследимост на продукти". В събитието участваха над 70 представители на бизнеса.
Баркодовете от първо поколение, които понастоящем се използват за маркиране на над 1 милиард продукта в
световен мащаб, съдържат в себе си уникалния идентификатор на продукта (GTIN). 50 години с... 

В изпълнение на Програмата на БТПП за повишаване на знанията и квалификацията на служителите си, Палатата
проведе обучение по "Безопасни и здравословни условия на труд" с експертите си в Регионалните търговско-
промишлени палати/камари (РТПП/К). Темата "Нови изменения в Кодекса на труда за работа от разстояние"
представи гл. ас. д-р Влайко Воденичаров, дм, Катедра по епидемиология и хигиена, Медиц... 

Заглавие:  "Презареди кариерата си": Какви са предизвикателствата пред ВЕИ индустрията?
Дата: 19.04.2024 01:21
Медия: Конфедерация на работодателите и индустриалците в България (КРИБ)

Заглавие: Българо-украински бизнес форум с двустранни срещи
Дата: 18.04.2024 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: При голям интерес премина семинар на тема "Миграция към 2D баркодове и стандарти при
проследимост на продукти"
Дата: 19.04.2024 09:52
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП проведе обучение по безопасни и здравословни условия на труд с експертите в РТПП/К
Дата: 18.04.2024 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Ученици представиха проекти на соларни паркове на кариерен форум в София
Дата: 18.04.2024 15:55

https://krib.bg/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BF/
https://www.chambersz.com/balgaro-ukrainski-biznes-forum-s-dvustranni-sreschi-49701
https://www.bcci.bg/news/20200
https://www.bcci.bg/news/20199
https://bnr.bg/post/101979144/uchenici-predstaviha-proekti-na-solarni-parkove-na-karieren-forum-v-sofia


Кариерен форум за професионално развитие в сектора на възобновяемите енергийни източници обсъди прехода
към въглеродно неутрална икономика и подготовката на квалифицирани кадри за ВЕИ-индустрията.
Министерството на образованието настоя политиките да се възлагат на ниво сектор и квалификациите по
браншове да се формират с водещата роля на бизнеса. Реформата вече започва с т.нар. секторни съвети за... 

На 18 април 2024 г. на посещение в гр. Гурково бяха председателя на Търговско-промишлена палата – Стара
Загора Олег Стоилов и Тони Куцаров, координатор. На проведената работна среща с кмета на общината Кънчо
Папазов беше набелязана програма за разширяване и задълбочаване на партньорството между Палатата и
Община в интерес на местното икономическо развитие. Община Гурково е пример за добра комуника... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Бългapcĸaтa нapoднa бaнĸa peвизиpa пpoгнoзaтa cи зa pъcтa нa бpyтния вътpeшeн пpoдyĸт нa cтpaнaтa, ĸaтo
ĸopeĸциятa e нaдoлy – 2,2% пpeз нacтoящaтa гoдинa cпpямo зaявeнoтo пpeз дeĸeмвpи oчaĸвaнe зa 2,5%. Πpeз
2023 г. pacтeжът нa иĸoнoмиĸaтa бeшe 1,8%. "Ocнoвнитe фaĸтopи зa peвизиятa в пpoгнoзaтa зa БBΠ и
ĸoмпoнeнтитe мy ca cвъpзaни c пocтъпилитe дoпълнитeлни oтчeтни дaнни зa иĸoнoмичecĸaтa aĸтивнoc... 

Икономическият и социален съвет на Република България прие анализ на тема "Възможностите за опростяване и
улесняване на процедурите за достъп до пазара на труда на работници и висококвалифицирани кадри от трети
страни за нуждите на българския бизнес." Анализът е разработен по решение на Министерски съвет. Това
съобщиха от пресцентъра на ИСС. В документа се посочва, че предприемането на законодате... 

Службите по търговско-икономическите въпроси /СТИВ/ към посолствата и консулствата могат да съдействат за
облекчаване на дългите срокове за обработка на документи за кандидатстване за работа в страната ни, съобщиха
от Министерството на икономиката и индустрията /МИИ/. Заместник-министърът на икономиката и индустрията
Николай Павлов участва в заседание на Икономическия и социален съвет, където беше... 

На среща на Съвета по международни отношения председателят на Европейската централна банка Кристин
Лагард подчерта значението на частните инвестиции за катализиране на екологичния преход в Европа и за
насърчаване на иновациите, съобщава "Евронюз". Обсъждайки състоянието на европейската икономика и
геополитическите предизвикателства, тя изтъкна необходимостта от около 600 млрд. евро годишно за подп... 

Медия: Българско национално радио

Заглавие: Посещение на представители на Търговско-промишлена палата – Стара Загора в град Гурково
Дата: 19.04.2024 09:49
Медия: Телевизия Стара Загора

Заглавие: Зaщo БHБ нaмaли oчaĸвaниятa cи зa pacтeжa нa бългapcĸaтa иĸoнoмиĸa
Дата: 18.04.2024 14:24
Медия: Грамофона

Заглавие: ИСС настоява за ускоряване на дигитализацията на всички процеси, свързани с наемането на работа
на граждани от трети държави
Дата: 18.04.2024 22:05
Медия: Вестник "Луковитски Новини"

Заглавие: Министерството на икономиката и индустрията: Облекчаване на дългите срокове за обработка на
документи за работа
Дата: 18.04.2024 13:48
Медия: Искра.бг

Заглавие: Частният капитал е изключително необходим за стимулиране на иновациите в Европа
Дата: 18.04.2024 13:29
Медия: Агенция БГНЕС

https://tvstz.com/2024/04/19/%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B5%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2/
https://www.gramofona.com/business-jug/zashto-bhb-namali-ochavaniyata-ci-za-pacteja-na-balgapcata-ionomia
https://lukovit-news.com/iss-nastoyava-za-uskoryavane-na-digitalizacziyata-na-vsichki-proczesi-svarzani-s-naemaneto-na-rabota-na-grazhdani-ot-treti-darzhavi.html
https://www.iskra.bg/ministerstvoto-na-ikonomikata-i-industriyata-oblekchavane-na-dalgite-srokove-za-obrabotka-na-dokumenti-za-rabota/
https://bgnes.bg/news/chastniat-kapital-e-izkliuchitelno-neobkhodim-za-stimulirane-na-inovatciite-v-evropa/


"Бизнесът в България в никакъв случай не гледа с добро око на това, което се случва в България в момента.
Отново се връщаме към темата към непредвидима среда. Поне година напред чуждият бизнес и американският в
частност искат да знаят какво ще се случи". Това обяви в ефира на "Добро утро, Европа" Иван Михайлов, главен
изпълнителен директор на Американската търговска камара относно политическата не... 

В следващите три години главният изпълнителен директор на веригата Иван Чернев ще бъде председател на
Управителния съветKaufland България поема председателството на Сдружението за модерна търговия (СМТ) и в
следващите три години главният изпълнителен директор на веригата Иван Чернев ще бъде председател на
Управителния съвет на сдружението. Сдружението за модерна търговия обединява едни от най-голе... 

Банките препоръчват, във връзка с влизането в еврозоната, хората да депозират и обръщат парите в брой
максимално рано преди датата на присъединяване. Целта е хората плавно да минат през този процес. Това заяви
Петя Димитрова, председател на Управителния съвет на Асоциацията на банките в България, на конференция,
организирана от АББ във връзка с подготовката за еврото. Средствата по сметките в банк... 

Брутният вътрешен продукт на България се очаква да нарасне с 2,2% през настоящата година след повишение с
1,8% през 2023 г., сочат новите макроикономически прогнози на БНБ. Това представлява низходяща ревизия
спрямо декемврийската прогноза на БНБ за повишение на БВП с 2,5% през 2024 г. Според централната банка, в
подкрепа на растежа ще бъде вътрешното търсене, докато нетният износ ще се отрази отр... 

Необходима е Национална политика, а не хоризонт от 9 месеца, заяви бившият министър на икономикатаДаниела
Везиева, бивш министър на икономиката, сега член на Стратегическия институт за национални политики и идеи
(СИНПИ), в интервю за Аудиокаста на "Фокус" "Това е България" Какво означава икономика на еврото? Означава
силна икономика, която е преминала плавно през прехода на периода, в който двете ... 

Над 1 млрд. лв. е загубата за българската икономика от недопускането на страната ни в сухопътния Шенген. Това
стана ясно от експертен доклад по темата, представен в БТА от Николай Рашков, представител на българския
транспортен бранш и член на Експертната група по командироване на шофьорите към ЕК.Анализът се отнася до
три от основните гранични пунктове на страната, през които преминава товарен тра... 

Заглавие: Директор от Американската търговска камара: Няма значими инвестиции в България в последно
време
Дата: 19.04.2024 09:07
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Kaufland България поема председателството на Сдружението за модерна търговия
Дата: 19.04.2024 08:37
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Банките: Обръщайте левовете в евро
Дата: 19.04.2024 07:53
Медия: Пирин press

Заглавие: БНБ очаква 2.2% ръст на БВП
Дата: 19.04.2024 07:05
Медия: Economynews

Заглавие: Даниела Везиева: Поскъпване с еврото ще има, виждаме го сега в Хърватия
Дата: 19.04.2024 06:47
Медия: Факти

Заглавие: Икономиката ни губи над 1 млрд. лв. годишно без сухопътен Шенген
Дата: 19.04.2024 10:00
Медия: Камиони

Заглавие: Кристалина Георгиева: Европа трябва да положи повече усилия за ускоряване на растежа
Дата: 19.04.2024 09:00

https://euronewsbulgaria.com/news/26794/direktor-ot-amerikanskata-turgovska-kamara-nyama-znachimi-investitsii-v-bulgariya-v-posledno-vreme
https://dbr.bg/10201
https://pirinpress.com/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0%D0%B9%D1%82%D0%B5-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE/
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D0%BD%D0%B1-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-22-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B2%D0%BF-news112308.html
https://fakti.bg/mnenia/874306-daniela-vezieva-poskapvane-s-evroto-shte-ima-vijdame-go-sega-v-harvatia
https://kamioni.bg/ikonomikata-ni-gubi-nad-1-mlrd-lv-godishno-bez-suhopaten-shengen/
https://bntnews.bg/news/kristalina-georgieva-evropa-tryabva-da-polozhi-poveche-usiliya-za-uskoryavane-na-rastezha-1275108news.html


Украйна се нуждае от 42 млрд. долара в подкрепа на бюджета ѝ за тази година на фона на продължаващата руска
инвазия. Това заяви управляващият директор на МВФ Кристалина Георгиева. На пресконференция в рамките на
пролетните срещи на Фонда и Световната банка. Тя призова за спиране на войната на Русия срещу Украйна и
определи конфликта като човешка трагедия и пречка пред перспективите за растеж на гл... 

От следващата година в ЕС се очакват нови проекти за терминали за втечнен газ и скоро на пазара може да има
изобилие. Това значително ще понижи цените, заяви председателят на Европейската комисия Урсула фон дер
Лайен на пресконференция след края на двудневното извънредно заседание на Европейския съвет, пише БТА. Тя
отбеляза, че високите цени днес са пречка пред европейската конкурентоспособност, о... 

Община Пловдив ще трябва да върне 568 983.04 лева на Европа заради забавен ремонт на училище. Финансовата
помощ е предоставена преди пет години по Оперативна програма "Региони в растеж" за обновяване на на СУ
"Любен Каравелов". През март 2020 година кметът Здравко Димитров даде старт на ремонта на втората сграда на
училището Санкцията е наложена от управляващия орган на европейския проект за това... 

Ирина Кънева, търговски и маркетинг директор на BLDВизитка Ирина Кънева е търговски и маркетинг директор на
BLD. Присъединява се към компанията през май 2019 г. Има над 20 години опит в сферата, като преди това е
заемала различни ръководни позиции в областта на ритейла и на недвижимите имоти. Как се роди идеята за най-
мащабния mixed use проект в София - UPTOWN SQUARE? Идеята за UPTOWN SQUARE беше ... 

Нямаме значими инвестиции в последно време, намираме се в много конкурентна среда каза главният
изпълнителен директор на Американската търговска камара"Бизнесът в България в никакъв случай не гледа с
добро око на това, което се случва в България в момента. Отново се връщаме към темата към непредвидима
среда. Поне година напред чуждият бизнес и американският в частност искат да знаят какво ще се сл... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

[email protected] Децата на богатите по-често завършват висше образование и по-лесно намират работа, казва
икономистът от ИПИ Адриан Николов Приемът в професионалните гимназии трябва максимално да се доближи
до тенденциите на живия пазар на труда - Господин Николов, отдавна е известно, че българските младежи са сред
тези, които най-късно напускат дома на родителите си. По-тревожното обаче е, че у... 

Медия: БНТ Новини

Заглавие: Европейската комисия: Очаква ни огромно изобилие на евтин газ
Дата: 19.04.2024 09:50
Медия: Nbox

Заглавие: Община Пловдив връща на Европа над половин милион заради забавен ремонт
Дата: 19.04.2024 07:20
Медия: Марица

Заглавие: Бъдещето е в отворените комплекси
Дата: 19.04.2024 08:00
Медия: Капитал

Заглавие: Бизнесмен: Би било много неприятно, ако се връщаме назад, когато целият свят върви напред
Дата: 19.04.2024 09:56
Медия: Факти

Заглавие: Учете за стругари - заплатите им растат, за IT търсенето пада
Дата: 19.04.2024 08:30
Медия: 24 Часа

Заглавие: Министър Карадимов: Ще установим прозрачен диалог с работодателските организации
Дата: 19.04.2024 09:14

https://www.nbox.bg/2024/04/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%BE%D0%BC/
https://www.marica.bg/plovdiv/gradat/obshtina-plovdiv-vrashta-na-evropa-nad-polovin-milion-zaradi-zabaven-remont
https://www.capital.bg/biznes/imoti/2024/04/19/4611748_budeshteto_e_v_otvorenite_kompleksi/
https://fakti.bg/bulgaria/874344-biznesmen-bi-bilo-mnogo-nepriatno-ako-se-vrashtame-nazad-kogato-celiat-svat-varvi-napred
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/17677522
https://novinata.bg/bulgaria/ministar-karadimov-sthe-ustanovim-prozrachen-dialog-s-rabotodatelskite-organizacii/


Ще намерим легитимна форма за прозрачен диалог с работодателските организации по подобие на
Консултативния съвет в Българската банка за развитие. Бизнесът трябва да има поглед върху работата на
министерството и да бъде наш коректив. Колкото повече прозрачност и обществен контрол, толкова по-добре.
Това заяви министърът на иновациите и растежа доц. д-р Росен Карадимов на работна среща в министерст... 

Последвайте ни в Google News Showcase "Ситуацията на пазара на труда е противоречива. По-скоро е такава на
застой". Това каза пред БНР Георги Първанов - експерт по човешки ресурси, член на УС на Българската
асоциация за управление на хора и на Българската конфедерация по заетостта. WINBET – Ранно изплащане за
брой голове за първи път в България! (18+) "От една страна виждаме спад на търсенето не ... 

Банките препоръчват, във връзка с влизането в еврозоната, хората да депозират и обръщат парите в брой
максимално рано преди датата на присъединяване. Целта е хората плавно да минат през този процес. Това заяви
Петя Димитрова, председател на Управителния съвет на Асоциацията на банките в България, на конференция,
организирана от АББ във връзка с подготовката за еврото. Средствата по сметките в банк... 

По време на кариерното изложение посетителите можеха да разгледат и да се запознаят с 26 работодатели и
лекторски панел, който бе открит с видео на чужденци, избрали да живеят в БългарияФорумът "Кариера и живот –
защо в България?" привлече над 1000 посетители в Берлин. Събитието на Bulgaria Wants You се състоя в две части
- кариерно изложение, където посетителите можеха да разгледат и да се запозн... 

Законовото обвързване на най-ниското възнаграждение на военнослужещите към средната работна заплата ще
доведе до конкурентоспособност на пазара на труда и осигуряване на въоръжените сили с високо мотивиран
личен състав. Това заяви от парламентарната трибуна служебният министър на отбраната Атанас
Запрянов.Парламентът прие единодушно със 195 гласа на първо четене промени в Закона за отбраната, внес... 

Редактор: Юлия Георгиева, кадри Нова нюз Съвсем скоро КНСБ ще обяви доклада си за нарушения на трудовите
права, като акцент в него е това, че жените търпят повече нарушения на работното място. Това коментира пред
Нова нюз Тодор Капитанов, вицепрезидент на КНСБ. Според директивите в ЕС трябва да падне тайната на
заплатите в рамките на фирмите и предприятия. Т.е. всеки трябва да знае колко взимат к... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Медия: Novinata.bg

Заглавие: Експерт: Работещите бедни се увеличават постоянно
Дата: 19.04.2024 06:35
Медия: ПИК

Заглавие: Обръщайте левовете в евро преди да е нагазило у нас!
Дата: 19.04.2024 09:03
Медия: Мироглед

Заглавие: Над 1000 българи посетиха форума на Bulgaria Wants You в Берлин
Дата: 19.04.2024 10:16
Медия: Радио N-JOY

Заглавие: На първо четене парламентът реши единодушно: Скачат заплатите на военните
Дата: 19.04.2024 10:06
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Всички обяви за работа в България с обявена заплата по заповед на ЕС
Дата: 19.04.2024 09:59
Медия: Petel.bg

Заглавие: Адриан Николов: Сега се обучават много програмисти но работните места за тях се свиват, и малко
шлосери и стругари, а заплатите им ще растат
Дата: 19.04.2024 08:00

https://pik.bg/%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%BD%D0%BD%D0%BE-news1225764.html
https://mirogled.com/news-view/obrieshhaite-levovete-v-evro-predi-da-e-nagazilo-u-nas
https://njoy.bg/news/nad-1000-posetiteli.html
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/na-pyrvo-chetene-parlamentyt-reshi-edinodushno-skachat-zaplatite-na-voennite-2381365
https://petel.bg/Vsichki-obyavi-za-rabota-v-Balgariya-s-obyavena-zaplata-po-zapoved-na-ES-__521542
https://www.24plovdiv.bg/mneniya/article/17678742


Децата на богатите по-често завършват висше образование и по-лесно намират работа, казва икономистът от ИПИ
Приемът в професионалните гимназии трябва максимално да се доближи до тенденциите на живия пазар на
труда - Господин Николов, отдавна е известно, че българските младежи са сред тези, които най-късно напускат
дома на родителите си. По-тревожното обаче е, че у нас е сравнително висок и делът ... 

Международна конференция "Предизвикателства пред мултинационалните компании с общ регламент за защита
на личните данни (ОРЗЛД), изкуствен интелект и регулации, касаещи управлението на данни" ще се проведе днес в
столичния Гранд хотел "Милениум", съобщиха организаторите от Американската търговска камара в България
(АТК). Форумът се организира в партньорство с "Инграм Микро" (Ingram Micro) и с подкр... 

За турците е най-трудно да покриват разходите Проучване, проведено от експерти на Vignetteswitzerland.com,
разкри кои са най-достъпните държави за притежаване на автомобил. За целта се отчитат различни фактори като
цени на горивата, данъците върху колите и застрахователни разходи. Всичко това е сравнено със средните
заплати. Цифрите се обединяват в отделен коефициент, който обобщава къде притежава... 

Снимка: БТА Живко Коцев е подпомагал тези, които е разработвал. Този човек беше предложен за главен
секретар от Атанасов и трябваше да отговаря за изборите - тежък политически скандал, заяви Станислав
Балабанов Бойко Рашков се е срещал най-малко 10 пъти с обявените за контрабандисти Стефан и Марин
Димитрови, докато е бил министър. Това стана ясно по време на заседание на парламентарната комисия за... 

Банките препоръчват, във връзка с влизането в еврозоната, хората да депозират и обръщат парите в брой
максимално рано преди датата на присъединяване. Целта е хората плавно да минат през този процес. Това заяви
Петя Димитрова, председател на Управителния съвет на Асоциацията на банките в България, на конференция,
организирана от АББ във връзка с подготовката за еврото. Средствата по сметките в банк... 

/Поглед.инфо/ Към публикувания за обществено обсъждане проект на Закона за въвеждане на еврото на 25 март
на Портала за обществени консултации при Министерския съвет със срок до 24 април т.г. има 10 публикувани
становища към 18 април (https://strategy.bg/PublicConsultations/View.aspx?lang=bg-BG&Id=8241). Какво остава
скрито зад текстовете в проектозакона и при информационната стратегия в тази ... 

Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Конференция за защита на личните данни, изкуствен интелект и регулации за управление на данни
ще се проведе днес в София
Дата: 19.04.2024 08:20
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: В Швейцария е най-евтино да притежаваш кола (Графика)
Дата: 19.04.2024 07:14
Медия: MenTrend

Заглавие: Данни от МВР показват, че Рашков се е срещал най-малко 10 пъти с обявените за контрабандисти
Дата: 19.04.2024 07:01
Медия: Буднаера

Заглавие: КАТО ЗА ДОБРО УТРО: Обръщайте левовете в евро преди да е нагазило у нас!
Дата: 19.04.2024 05:57
Медия: Телеграф

Заглавие: Проект на Закона за въвеждане на еврото в Република България – след мъглата пак мъгла
Дата: 19.04.2024 03:45
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Спестовни хитрини, ако имате шеф, който смуче време
Дата: 19.04.2024 05:30
Медия: 24 часа Пловдив

https://www.dotbg.bg/article/17679786
https://www.mentrend.bg/Article/17670682
http://www.budnaera.com/202402f/24020573.html
https://telegraph.bg/biznes/novini/kato-za-dobro-utro-obryshtajte-levovete-v-evro-predi-da-e-nagazilo-u-nas-vnesete-pari-shte-se-prevalutirat-avtomatichno-i-bezplatno-411613
https://pogled.info/bulgarski/proekt-na-zakona-za-vavezhdane-na-evroto-v-republika-balgariya-sled-maglata-pak-magla.168290
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/17670902


Изходът е да се погрижите за собствената си ефективност в паузите, които остават за същинска работа "Точният
човек" е специален проект на "24 часа" за професионалния успех, растежа в кариерата, личностното развитие,
отношенията на работното място, за добрите практики на работодателите, за новини от HR сектора и
мениджмънта, за пазара на труда и свободни работни места. Тази седмица за пет работни д... 

Ninel KiosevaПарите от контрабанда, държавните поръчки под тезгяха, рекета, рушветите и цялостната им
престъпна дейност, винаги са превръщали в тухли, бетон и коли. Толкова им е мозъка. (Е, и в купуване на избори,
разбира се.) Главният архитект на София Здравко Здравков е разрешил проектирането на поредна много висока
сграда, съобщи сайтът CityBuild. В този случай тя ще се появи в широкия център н... 

И колко далече е тя от нас?България по-вероятно ще се присъедини към еврозоната по-късно през 2025 година.
Такива бяха прогнозите на управителя на БНБ - Димитър Радев, който говори пред БТА във Вашинготон, където се
провеждат пролетните срещи на Световната банка и Международния валутен фонд. Бившият зам.-министър на
икономиката, Никола Янков обясни за предаването "Тази Сутрин" какви са пречките пр... 

Назначенията във втория ешелон са предимно от кадровата банка на ГЕРБСъставът на служебния кабинет
"Главчев", както и смените, които предприе веднага след встъпването си в длъжност, оставят впечатлението за
действия по предварително подготвен сценарий. Не е изненада, че започна от сектори с най-голямо значение за
политическата корупция през последните две десетилетия. Другата важна линия за успешн... 

Цената на какаото регистрира поредица от рекорди на 18 април след като доклад за реколтата в Западна Африка
през първото тримесечие показа, че недостигът на зърната за шоколад продължава да се задълбочава.
Фючърсните контракти на суровината в Лондон поскъпнаха до най-високите в историята 9,477 брит. паунда за тон
и приключиха търговската си сесия на борса ICE с котировка 11,035 за тон като продълж... 

Една от големите изненади по време на деветмесечното съвместно управление между ГЕРБ-СДС и ПП-ДБ била,
че "Пеевски оперативно е поел ръководството на ГЕРБ" – това каза бившият премиер Николай Денков (ПП-ДБ) в
интервю за "Свободна Европа". В "Студио България с Генка Шикерова" той разказа как, отивайки на срещи с
Борисов, до него неведнъж седял Пеевски и как думи на Денков пред Мария Габриел стигали... 

Комуникацията между двамата продължаваНе съм предлагал нищо, комуникацията с президента продължава.
Нямам новина за съобщаване. Това каза пред чакащите го журналисти на излизане от "Дондуков" 2 служебният

Заглавие: 22 етажа, 34 дка: Нов небостъргач никне на пъпа на София
Дата: 19.04.2024 09:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Как се казва човекът, който преговаря с ЕС за приема ни в еврозоната?
Дата: 19.04.2024 09:30
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Първата метла на новата власт - в ключови сектори
Дата: 19.04.2024 09:30
Медия: Капитал

Заглавие: Цената на какаото надхвърли 11 хил. щ. долара за тон
Дата: 19.04.2024 09:22
Медия: Банкеръ

Заглавие: Денков: Кирил Петков счупи маса, защото Борисов започнал да говори лъжи
Дата: 19.04.2024 10:21
Медия: Зарата

Заглавие: Главчев след срещата с Радев: Указ няма, няма и новина
Дата: 19.04.2024 10:12
Медия: Dnes.bg

http://www.budnaera.com/202402f/24020584.html
https://btvnovinite.bg/predavania/tazi-sutrin/kak-se-kazva-chovekat-kojto-pregovarja-s-es-za-priema-ni-v-evrozonata.html
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/bulgaria/2024/04/19/4615850_purvata_metla_na_novata_vlast_-_v_kljuchovi_sektori/
https://banker.bg/2024/04/19/%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D0%B8-11-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D1%89-%D0%B4%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BD/
https://zarata.info/%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D1%87%D1%83%D0%BF%D0%B8-%D0%BC%D0%B0%D1%81%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE%D1%82%D0%BE/
https://www.dnes.bg/politika/2024/04/19/glavchev-sled-sreshtata-s-radev-ukaz-niama-niama-i-novina.604969


премиер Димитър Главчев. Той пристигна в президентската институция за среща с Румен Радев, на която да
обсъдят предложенията за промени в състава на Министерски съвет.Докато президентът не изда... 

Бившият премиер постави и Радев в редицата на съобразяващите се с интересите на Русия заради "Боташ",
заговори и за контрабанда на руско гориво през България към Украйна Една от големите изненади по време на
деветмесечното съвместно управление между ГЕРБ-СДС и ПП-ДБ била, че "Пеевски оперативно е поел
ръководството на ГЕРБ" - това каза бившият премиер Николай Денков (ПП-ДБ) в интервю за "Свободна ... 

Смяната на външния министър е свидетелство, че правителството е политическо, а не експертно, както се очаква
от едно служебно правителство. Тя е израз и на неистовия стремеж на ГЕРБ да овладее и държи всички лостове
на външната политика и с непрестанни клетви за евроатлантическа солидарност и лоялност да си гарантира
индулгенция от западните партньори, това се казва в позиция на Българското диплом... 

Заглавие: Денков в "Свободна Европа" опитва сарказъм: Пеевски оперативно е поел ръководството на ГЕРБ
Дата: 19.04.2024 09:34
Медия: Днес+

Заглавие: Българското дипломатическо дружество към Главчев: Стефан Димитров е уважаван дипломат и
професионалист, Даниел Митов се помни само с провалени каузи
Дата: 19.04.2024 08:51
Медия: Класа

https://dnesplus.bg/bulgaria/denkov-v-svobodna-evropa-opitva-sarkazam-peevski-operativno-e-poel-rakovodstvoto-na-gerb_1154234
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/item/520615-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B4%D1%80%D1%83%D0%B6%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%84%D0%B0%D0%BD-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D0%B5-%D1%83%D0%B2%D0%B0%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%81%D1%82%2C-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D0%BB-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D1%83%D0%B7%D0%B8
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